
JAARVERSLAG 2022 

Van de interkerkelijke stichting:

Aanloophuis “Oer de Brêge”

Heerenveen
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Inleiding. 
Dan was het eindelijk zo ver. Op vrijdagavond 4 februari 2022 kon de vlag
uit bij ons Aanloophuis. Wij waren weer open voor onze gasten. Nog wel 
met wat kortere openingstijden, maar we mochten weer. En onze gasten 
wisten ons ook weer te vinden. Zo samen probeerden wij de corona tijd 
achter ons te laten. Dit alles had natuurlijk tot gevolg dat er ook weer 
meerdere activiteiten in ons Aanloophuis mogelijk waren. Hier leest u alles
over bij de diverse groepen. 

Van de Voorzitter. 

Voor u ligt ons Jaarverslag van het jaar 2022. Onze ‘gewone’ activiteiten 
konden nog niet alweer allemaal volledig laten plaatsvinden, en toch 
hebben wij, als Stichtingsbestuur, Stuurgroep en werkgroepen, mede 
dankzij de trouwe inzet van onze vrijwilligers onze gestelde taken kunnen 
uitvoeren. Dit jaarverslag noemt de verschillende facetten.     
Als voorzitter van het Stichtingsbestuur van het interkerkelijke 
Aanloophuis ‘Oer de Brêge’ wil ik iedereen, in de eerste plaats alle 
vrijwilligers, bedanken die in 2022 weer hebben meegeholpen om met 
grote gastvrijheid het werk t.b.v. onze gasten mogelijk te maken! Er zijn 
tussentijdse klussen gedaan, zoals de aanleg van de nodige extra 
ventilatie.                                                                                             

En ook nu weer noemen we met dankbaarheid dat de kerken en donoren 
het financieel mogelijk maakten om ons werk in 2022 te kunnen 
uitvoeren. Hartelijk dank daarvoor!                                                      
De Interkerkelijke Stichting Aanloophuis-Heerenveen heeft bij haar 
ontstaan in 1988/’89 in haar statuten laten vastleggen dat we “de bijbel 
als uitgangspunt nemen, en met name daar waar Jezus ons voorhoudt op 
te komen voor hen die hulp en aandacht nodig hebben”. Wij doen dat 
zonder aanzien-des-persoons! Nu -na bijna 35 jaren- willen we dit graag 
blijven doen, en we bevragen elkaar daarop als vrijwilligers en 
bestuursleden.       

We hebben - nu na de coronatijd -  wel gemerkt dat zowel onze gasten, 
alsook wijzelf weer ‘moesten aanhaken’! Onze zorg is dan ook al een paar 
jaar dat ons vrijwilligers-bestand verouderd. En ook zien we uit naar een 
verjonging van het bestuur, omdat soms zittingsperioden van 6 of 8 jaren 
allang zijn overschreden. Daarom doen we hierbij een vriendelijk doch 
dwingend beroep op de lezers van dit jaarverslag om publiciteit te geven 
aan ons werk, en ook om ons te tippen over ‘nieuwe’ vrijwilligers.  Want 
we kunnen niet zonder uw ‘financiële gaven’ en morele steun. Dit vragen 
we met -en namens- al onze vrijwilligers. En kom gerust eens langs! Bij 
voorbaat hartelijk dank!

Met een hartelijke groet / Dick Kleinhesselink.  
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Stuurgroep.

Met het opengaan van ons Aanloophuis kwamen ook de werkzaamheden 
van de Stuurgroep weer op gang. Het dienstrooster moest weer worden 
geregeld. De vrijwilligers werden benaderd en voor degenen die stopten 
moesten nieuwe vrijwilligers worden gezocht. Dit laatste is makkelijker 
gezegd dan gedaan. Het is niet zo dat je zomaar even een blik vrijwilligers
kunt opentrekken tegenwoordig. Maar gelukkig redden wij het nog steeds.
Wel zijn de openingstijden op zaterdag en zondag aangepast zodat we 
met minder vrijwilligers toe kunnen.
Op 20 mei hebben wij weer de jaarlijkse barbecue gehouden. En zoals 
veel voorgaande keren ging dit feest weer gepaard met regen. Dus alles 
werd binnen afgewerkt, dit had geen invloed op de sfeer rond dit 
gebeuren. Het was heel gezellig en heel lekker. 
En dan meldde Harm zo maar dat hij eind 2022 stopte met zijn 
werkzaamheden bij ons Aanloophuis. Harm was onze “Haarlemmer Olie” 
altijd beschikbaar voor alle taken die er gedaan moesten worden. Het is  
begrijpelijk dat er een tijd komt dat je besluit om te stoppen. Wij zijn 
Harm heel veel dank verschuldigd en wensen hem het allerbeste voor de 
toekomst. Op de nieuwjaarsreceptie in januari zal er officieel afscheid van 
Harm worden genomen. En o ja, Harm blijft wel onze prachtige tuin 
verzorgen. 
Als Stuurgroep zijn wij nu druk bezig de taken van Harm weer op te 
vullen.
Op 24 november was er weer de jaarlijkse vrijwilligersavond. Een mooie 
opkomst van zo’n dertig vrijwilligers werd welkom geheten door voorzitter
van de Stuurgroep Marten Bolt. Daarna gaf Harm met mooie beelden een 
overzicht van de gebeurtenissen van het afgelopen jaar. Na de pauze gaf 
Ellen Akkerman van de Stichting Caleidoscoop een lezing over het belang 
van vrijwilligers en hoe je deze kunt zoeken. 
Na nog een hapje en een drankje kwam er een einde aan deze geslaagde 
avond.     
Rond Sinterklaas konden wij onze gasten en vrijwilligers verblijden met 
een banketstaaf, beschikbaar gesteld door Royal Smilde. 
Verder werden wij het afgelopen jaar voor onze gasten verblijd met een 
bloemetje van de Anjelier en snert van Haarsma Vleeswaren, De Odd 
Fellows verrasten met een paasbrood en de PKN de Knipe had weer de 
jaarlijkse inzameling voor ons gehouden en bood op 22 december een 
heerlijke kerstlunch aan onze gasten aan. 
Geweldig dat er op zoveel manieren aandacht voor ons Aanloophuis is.     
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Werkgroep activiteiten.
 
De jeu de boule baan kon weer worden gebruikt door het mooie weer. 
Verder werden er diverse activiteiten gehouden, zoals sjoelen en bingo.
Op 2 december kwam onze vertrouwde gast uit Spanje weer langs. 
Sinterklaas en Piet, wat hadden wij ze gemist. Met een zak vol cadeautjes 
en vele handen vol pepernoten werd het weer een ouderwetse gezellige 
Sinterklaasavond.   
 
Kookgroep.

In juli is de koopgroep weer gestart met het aanbieden van een warme 
maaltijd op donderdagmiddag. Inmiddels is besloten om samen met de 
Pinkstergemeente Philadelphia om de twee weken een warme maaltijd te 
bieden.  

Commissie Pastorale Zorg.

In deze commissie hebben zich ook wat mutaties voorgedaan. Aria 
Kalteren heeft na een lange tijd afscheid genomen. Haar plaats is 
ingenomen door Hinke Oenema. Verder neemt Eric Gouma volgend jaar 
plaats als afgevaardigde van het bestuur in deze commissie. 
Er is een mooie paasviering gehouden onder leiding van onze huispastor 
Pieterjan de Buck. Ook de kerstviering mocht weer worden gevierd.    

PR commissie

Ook de PR commissie moest  afscheid van Harm nemen. Gelukkig werd de
vacature opgevuld met de komst van Paul Steenbergen. Wij zijn dus weer 
compleet. 
Op zaterdag 21 mei hebben wij bezoek gehad van een afvaardiging van de
Protestantse Gemeente Schiermonnikoog. Vier personen hadden de 
oversteek gemaakt. Na ontvangst met koffie en wat er bij, hebben wij 
eerst even bijgepraat. Na een rondleiding door ons Aanloophuis schoven 
de gasten aan bij onze inmiddels binnengekomen gasten. Het werd 
gezellig, maar ja de boot wacht niet en dus kwam er ook aan dit bezoek 
een einde. 
Jaarlijks nodigen wij ook alle predikanten, pastoors en kerkelijke werkers 
uit de omgeving uit voor een bezoekje aan ons Aanloophuis. Op 27 
september was het weer zover. Onder het genot van soep en broodjes 
werd er weer even flink bijgepraat en voor degene die dit wilde was er 
gelegenheid ons Aanloophuis eens van dichterbij te bekijken. Een 
geslaagde middag en deze traditie willen wij er graag in houden.    
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Algemene gegevens 

Stichting Aanloophuis “Oer de Brêge”. 
Herenwal 2 8441 AZ  Heerenveen. 
aanloophuisheerenveen@gmail.com     

Voorzitter D. Kleinhesselink  telefoon: 0513-629510
Penningmeester J.T. Krijnsen  telefoon: 0513-633703
Secretaris D. Annema  telefoon: 0513-632354

Website: www. aanloophuisheerenveen.nl 
Kamer van Koophandel: 41003409
Bankrekening: NL94RABO0330710745

In normale omstandigheden zijn de openingstijden van ons Aanloophuis.  
Vrijdagavond van 19.00 uur tot 22.30 uur
Zaterdag van 15.00 uur tot 17.30 uur  

Zondag van 15.00 uur tot 17.30 uur

Op donderavond is er eens in de veertien dagen de mogelijkheid om deel 
te nemen aan een warme maaltijd in het Aanloophuis. Hiervoor dient men 
zich van tevoren aan te melden. Op zaterdag- en zondagmiddag wordt de 
gasten gelegenheid geboden deel te nemen aan een broodmaaltijd.
Zowel voor warme maaltijd als voor de broodmaaltijd wordt een kleine 
financiële bijdrage gevraagd. 

Financiën.     

Ook dit jaar zijn wij financieel weer goed doorgekomen. Dankbaar zijn wij 
altijd weer voor al die goede gevers die ons werk mogelijk maken.   
Dus hopen we ook de komende jaren dat wij mogen rekenen op financiële 
ondersteuning. Doordat wij nog wel beperkt open konden zijn vallen de 
bedragen van de huishouding e.d. behoorlijk lager uit dan andere jaren. 
Uiteraard zijn wij hier niet blij mee. Graag hadden wij meer willen 
besteden voor onze gasten. 
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